
 

 

PROTOKÓŁ NR LVIII/2023 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 25 maja 2023 r. 

 

W sesji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej – Anna Pietrzak 

• Kierownik Ośrodka pomocy Społecznej w Dębnicy Kaszubskiej – Piotr Reszka 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

• Radny Rady Powiatu Słupskiego – Marcin Kowalczyk 

Radni nieobecni: Cech Roman, Piotr Paczesny 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z LVII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości - działek nr 1397 i nr 1398, 

położonych w obrębie geodezyjnym Dębnica Kaszubska, 

4.2 zmiany uchwały nr XXXIII/241/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 24 czerwca 2021 r. 

w sprawie regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.3 wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata na nieruchomość stanowiącą własność Gminy 

Dębnica Kaszubska, 

4.4 zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 2023”, 

4.5 przyjęcia zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na dofinansowanie 

inwestycji służących ochronie środowiska poprzez budowę przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie Gminy Dębnica Kaszubska w roku budżetowym 2023, 

4.6 zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej, 

4.7 przekazania pisma według właściwości, 



 

 

4.8 emisji obligacji, 

4.9 zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

6.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

6.2 Komisji Rewizyjnej, 

6.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

6.4 Komisji Spraw Społecznych. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianie: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z LVII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości - działek nr 1397 i nr 1398, 

położonych w obrębie geodezyjnym Dębnica Kaszubska, 

4.2 zmiany uchwały nr XXXIII/241/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 24 czerwca 2021 

r. w sprawie regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Dębnica 

Kaszubska, 

4.3 wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata na nieruchomość stanowiącą własność Gminy 

Dębnica Kaszubska, 

4.4 zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 2023”, 

4.5 przyjęcia zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na dofinansowanie 

inwestycji służących ochronie środowiska poprzez budowę przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie Gminy Dębnica Kaszubska w roku budżetowym 2023, 

4.6 zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej, 

4.7 przekazania pisma według właściwości, 

4.8 emisji obligacji, 

4.9 zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 



 

 

4.10 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2023-2035. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

6.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

6.2 Komisji Rewizyjnej, 

6.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

6.4 Komisji Spraw Społecznych. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 11:19 w sali konferencyjnej 

im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

nieobecność dwóch radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 2 

Przy tym punkcie złożono wniosek o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku 
obrad jako punkt 4.10 projektu uchwały w sprawie „zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Dębnica Kaszubska na lata 2023-2035”. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad pierwszym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Następnie zostało przeprowadzone głosowanie nad porządkiem obrad po dokonanej zmianie. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 3 

Zatwierdzono protokół z LVII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

Ad. 4-4.1 

Projekt uchwały w sprawie „wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości - działek 
nr 1397 i nr 1398, położonych w obrębie geodezyjnym Dębnica Kaszubska”, stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVIII/444/2023 i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 4.2 

Projekt uchwały w sprawie „zmiany uchwały nr XXXIII/241/2021 Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska z dnia 24 czerwca 2021 r. w sprawie regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na 
terenie Gminy Dębnica Kaszubska”, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVIII/445/2023 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 4.3 

Projekt uchwały w sprawie „wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata na nieruchomość stanowiącą 
własność Gminy Dębnica Kaszubska”, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały.  

Złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z punktu 4.3 poprzez dodanie do 
uzasadnienia uchwały zdania w brzmieniu przytoczonym podczas sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVIII/446/2023 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVIII/446/2023 i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.4 

Projekt uchwały w sprawie „zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2023””, stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVIII/447/2023 i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad. 4.5 

Projekt uchwały w sprawie „przyjęcia zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Dębnica 
Kaszubska na dofinansowanie inwestycji służących ochronie środowiska poprzez budowę 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Dębnica Kaszubska w roku budżetowym 
2023”, stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVIII/448/2023 i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.6 

Projekt uchwały w sprawie „zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy 
Kaszubskiej”, stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVIII/449/2023 i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad. 4.7 

Projekt uchwały w sprawie „przekazania pisma według właściwości”, stanowi załącznik nr 23 
do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVIII/450/2023 i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Ad. 4.8 

Projekt uchwały w sprawie „emisji obligacji”, stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 5 

ZA (8): Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5): Badowski Krzysztof, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Tutak 
Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVIII/451/2023 i stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Ad. 4.9 

Projekt uchwały w sprawie „zmian w budżecie gminy na 2023 rok”, stanowi załącznik nr 29 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. 

Złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z punktu 4.9 w zakresie przytoczonym 
podczas sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

ZA (10): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 



 

 

ZA (10): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVIII/452/2023 i stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Ad. 4.10 

Projekt uchwały w sprawie „zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica 
Kaszubska na lata 2023-2035”, stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały 
odzwierciedla zmiany wprowadzone w uchwale zmieniającej budżet. Następnie zapytał, czy są jakieś 
wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści 
projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA:10, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

ZA (10): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVIII/453/2023 i stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 36 do 
protokołu. 

W godzinach 11:56 – 12:01 trwała przerwa w obradach spowodowana problemami technicznymi. 

Kolejna przerwa trwała w godzinach 12:03 – 12:14. 

Została przedstawiona prezentacja porównująca koszty wykonania remontu przedszkola w Budowie 
i budowy nowego przedszkola wraz z przedstawieniem zakresu prac i wizualizacją. 

Podczas przeprowadzonej dyskusji przekazano informacje o możliwości budowy nowego przedszkola 
i przeznaczeniu dotychczasowo zajętych pomieszczeń na mieszkania gminne, po uprzednim 
dostosowaniu ich do tej funkcji. W przypadku podjęcia decyzji o remoncie przedszkola musi ono 
zostać wyłączone z funkcjonowania przez minimum trzy miesiące. Nowy budynek przedszkolny 
będzie powstawał niezależnie od funkcjonowania obecnego przedszkola, po uzyskaniu przedłużenia 
dopuszczenia działalności przedszkola przez sanepid i państwową straż pożarną. Budynek nie jest 
skomplikowany, założeniem jest otwarcie przedszkola na wiosnę przyszłego roku. 



 

 

Radni przychylili się do koncepcji budowy nowego budynku z przeznaczeniem na przedszkole 
w Budowie. 

Kolejny poruszony temat to dopuszczenie stadionu w Dębnicy Kaszubskiej do rozgrywek piłki nożnej. 
Na te spotkania niestety nie są zapraszani przedstawiciele gminy, tylko przedstawiciele klubu 
sportowego. Na niektóre sprawy od razu można byłoby się odnieść. Odpowiedź na wszystkie uwagi 
zostanie udzielona na piśmie. 

Następnie została przeprowadzona dyskusja dotycząca konieczności dostosowania obiektu 
sportowego w Motarzynie do wymogów Pomorskiego Związku Piłki Nożnej, w związku z awansem 
drużyny do wyższej klasy rozgrywkowej. Padła propozycja tymczasowego użytkowania stadionu 
w Dębnicy Kaszubskiej, tak aby nie narażać gminy na duże inwestycje. Ewentualnie po utrzymaniu się 
drużyny w danej klasie rozgrywkowej pomyśleć o inwestycjach. Kontrpropozycją była możliwość 
postawienia szatni z kontenerów, gdyż boisko sportowe wykorzystywane jest również przez lokalną 
szkołę do organizacji imprez sportowych. Społeczność jest na tyle duża, że na pewno będą korzystać 
z tej infrastruktury. 

Ad. 6-6.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Ireneusz Ziółkowski poinformował, że 
komisja spotkała się jednokrotnie podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy, na 
którym omówiono projekty uchwał na sesję. 

Ad. 6.2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcin Olech poinformował, że komisja spotkała się 
dwukrotnie. Pierwsze spotkanie związane było z absolutorium. Opinia została przesłana do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej. Kolejne spotkanie to komisje wspólne. 

Radny Bartłomiej Tutak zapytał czy w kwocie 27 mln zł zostały uwzględnione obligacje podjęte na 
dzisiejszej sesji, do kiedy przewidziana jest spłata obligacji i jaki byłby koszt obsługi zobowiązań. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz udzieliła odpowiedzi, że w tym roku po części zostaną spłacone 
obligacje i zostaną zaciągnięte nowe. Obligacje przewidziane są do 2033 roku, te dziś podjęte do 
2035 roku. Koszt obsługi obligacji uzależniony jest od WIBORu. Przewidywany koszt około 3,5 mln zł. 

Ad. 6.3 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Beata Sowińska poinformowała, 
że komisja spotkała się podczas wspólnego posiedzenia wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 6.4 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych radny Mateusz Szerlowski poinformował, że 
komisja spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 
Przekazał informację o korespondencji, która wpłynęła do Rady Gminy. Następnie zapytał czy ktoś 
z Państwa Radnych ma jakieś pytania? 

Radny Marcin Olech zapytał o miejsce wyznaczone pod targowisko, czy zostanie ono jakoś 
zorganizowane. 



 

 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska udzieliła odpowiedzi, że plac został wyznaczony w drodze 
uchwały przez Radę Gminy. Z uwagi na to, że plac znajduje się przy drodze zaplanowanej do 
remontu, na razie nie zostały podjęte żadne kroki zabudowy tego terenu, aby nie ponosić 
podwójnych kosztów. Całość zostanie zrealizowana po zakończonym remoncie. 

Radny Mateusz Kołacki zapytał o zagospodarowanie terenu w Budowie. Poprosił o poprawę 
komunikacji między gminą a klubami sportowymi, aby sytuacja z ostatniego weekendu o nałożeniu 
się wydarzeń już się nie powtórzyła. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że przygotuje taką informację na kolejne spotkanie, na 
chwilę obecną nie jest w stanie przedstawić szczegółów. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że przepływ informacji zostanie poprawiony. 
Klub sportowy został poinformowany, drugi niestety nie. Utworzyła się burza medialna, jednakże 
mecz udało się przeprowadzić na boisku w Motarzynie, a zawody przesunąć na wcześniejszą godzinę. 
Klubowi „Dębnickie Orły” należą się przeprosiny, a klubowi „Błękitni Motarzyno” podziękowania za 
udostępnienie boiska. Niektórych terminów nie udaje się przesunąć, czasami trzeba być elastycznym. 

Radny Marian Batóg zgłosił potrzebę naprawy pomostu nad jeziorem Głębokim w Gałęzowie. 
W pomoście brakuje niektórych desek. Zgłosił również potrzebę odwodnienia terenu ze skrzyżowania 
przy świetlicy w Gałęzowie. 

O godzinie 12:56 sesję opuścił radny Bartłomiej Tutak.  

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że współpraca z Zarządem Dróg Powiatowych 
jest dobra, więc niedługo problem powinien zostać usunięty. Pracownicy mają zaplanowany wyjazd 
w teren w celu przeglądu infrastruktury. 

Radna Jadwiga Lejczak zapytała o termin realizacji inwestycji drogi do miejscowości Skarszów Górny. 
W drodze tzw. „betonce” jest załamanie przy skrzyżowaniu z drogą wojewódzką 210. Plac zabaw miał 
zostać przeniesiony na nową działkę, jednakże stoi w dotychczasowym miejscu. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że realizacja inwestycji rozpoczęła się w momencie 
wyłonienia wykonawcy. Długo trwają prace przygotowawcze, gmina posiadała jedynie koncepcję 
realizacji inwestycji. Cały czas droga jest procedowana, czas na realizację to 1,5 roku. Przeniesienie 
placu zabaw wymaga zgłoszenia i skompletowania całości dokumentacji. Zgodnie z decyzją 
mieszkańców zostanie przeniesiony. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że droga zostanie poprawiona przez 
pracowników. Odnośnie drogi do Skarszowa Górnego to prace geodezyjne w terenie trwały. Okazało 
się, że nie wszystko na mapie odpowiada rzeczywistości. Do końca czerwca wykonawca powinien 
przedstawić dokumentację.  

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski o godzinie 13:07, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
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